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Rådet för 

funktionshinderfrågor 
        

   Stadsteatern –  Kulturnämnden - Skönhetsrådet   

 
Protokoll nr 5 från ordinarie möte den 15 augusi 

2017 

 

Lokal: Stadsarkivet 

Tid: 14. 00 – 16. 00 med förmöte 13.30-14.00   

 

Närvarande rådsmedlemmar: 

Gunnar Häger, ordf. 

Eva Söderbärj, vice ordf. HSO/FUB 

Gunilla Göran, HSO/Reumatikerföreningen i Stockholm 

Louise Lindström, DHR Stockholmsavdelningen 

 

Närvarande tjänstemän: 

Christer Nygren, fh-rådssekreterare, 

Kulturförvaltningen/Kulturskolan Stockholm 

 

Anmäld frånvaro: 

Anita Odell, HSO/OCD-föreningen Stockholm 

 

 

1. Sammanträdets öppnande och godkännande av 

dagordningen. 

Ordföranden öppnade mötet och dagordningen godkändes. 

 

2. Uppföljning av föregående protokoll. Val av justerare. 

Mötesprotokollet från den 9 maj maj godkändes och lades till 

handlingarna med följande tillägg: 

punkt 3 – Den trasiga hissen som leder ner till parkeringen på 

Kulturförvaltningen ,Askebykroken 13, är nu åter i funktion. 

punkt 6-”Föreningar kan även söka utvecklingsstöd som skall gå till 

t.ex. tillgänglighetsanpassning, både för utövare och för besökare. ” 



 

 

Sekreteraren undersöker vilken typ av föreningar som kan söka och 

mailar ut vilka kriterier som gäller för att söka Kulturstöd för detta 

ändamål. 

punkt 8 ”Kommunikationsprogram för Stockholms stad år 2017-

2022 ” rådet återkommer i frågan. 

Gunilla utsågs att justera dagens protokoll. 

Gunnar Häger är tillbaks som ordförande, ny mailadress: 

gunnar.hager@hotmail.com  

 

3. Synpunkter på lokaler och handlingars tillgänglighet.  

 Skylten med texten ”handikappramp ”utanför entrén till 

Stadsarkivet är inte acceptabel. Vi föreslår att det bara står 

”ramp” 

 Stadsarkivet samarbetar med arbetsförmedlingen och 

kommer att anställa en person med en funktionsnedsättning 

inom kort. Vi önskar gärna  information om vem den 

personen är. 

4. Louise berättade att hon träffat Östemalms FHR och där Pia 

Enhage närvarade, hon lät meddela att, revideringen av stadens 

funktionshinderpolitiska program kommer på remiss, den är 

tyvärr försenad men väntas levereras inom kort efter sommaren. 

Vi beslöt att boka in ett möte med Pia för at diskutera remissen. 

5. Diskussion kring rådets mandat och vilka möjligheter till 

påverkan och förändring som rådets önskar se inträffar. 

Rådet önskar information kring vilka kriterier, som gäller för 

Stadens ny e – upphandlingssystem utifrån 

funktionshinderperspektivet. 

 

6. Uppföljningsfrågor 

Fortfarande har två ledamöter svårighter med sina i Pads. 

Christer tar tag i frågan och kontaktar IT ansvarig på 

Kulturförvaltningen för att hitta en snabb lösning på problemet. 

 

7. Ärenden till kulturnämndens sammanträde den 22 augusti. 

Christer redogjorde för kommande ärenden till Kulturnämnden. 

Rådet har haft möjlighet att ta del av ärendena via insyn.se. 

 

Rådet vill gärna åka med då Kulturnämnden åker på någon 

studieresa. 

 

8. Kommande ärenden till Kulturnämnden.   

Christer redogjorde för kommande ärenden. 

Rådet har fått ta del av kommande ärenden/remisser till   

Kulturnämnden via mejl. 
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9.  Ombyggnadsprojekt. 

Rådets vilja är att besöka och ta del av, i god tid, nedan 

planerade ombyggnadsprojekt. Viktigt att Kulturförvaltningens 

egna lokaler uppfyller kriterierna för tillgänglightesanpassning! 

 Skärholmens biblioteks  nya entré samt café är senarelagt till 

1 augusti 

 Kulturskolan i Vällingby öppnar i lokaler inne i gallerian 1 

januari 2018. 

 Planerna  för ny lokal till Kulturskolan i Husby ligger för 

beredning, eventuellt blir det en återremiss. 

 Årsta bibliotek och kulturskola väntar på en ombyggnad. 

 Norra Djurgårdsstadens kommande  kulturskola och 

bibliotek, som väntas öppna under 2019, utökas eventuellt 

med en lokal som kan hyras ut till föreningslivet.  

 Stadsmuseet beräknas öppna för allmänheten i september 

2018. 

 Liljevalchs befintliga  byggnad beräknas vara klar i 

november  2017 och tillbyggnaden vara klar i april 2020. 

 Det är ännu inte klart vilket av de två alternativen 

ombyggnad/tillbyggnad eller endast renovering av 

Stadsbiblioteket det blir. Förhoppningsvis bestäms vilket 

alternativ det blir under sommaren 2018. 

 I arbetet med Medborgarhuset ser man nu över 

kostnadsbilden. 

 

10. Rapporter 

Sekreteraren kommer kontakta Ronald Hallgren angående rådets 

synpunkt att tjänsteman från Stadsteatern/ Kulturhuset bör 

medverka vid samtliga rådets möten samt att rådet önskar 

information angående renovering/stängning av Stadsteatern/ 

Kulturhuset. 

  

  

 9.    Nästa möte 

Nästa ordinarie rådsmöte blir tisdag den 12 spetember klockan 

14.00--16.00 på Kulturhuset/Stadsteatern alt Kulturförvaltningen i 

Rinkeby med förmöte klockan 13.00-14.00. 

 

 

11. Övriga frågor 

 Christer informerade och hälsade välkommen till eventet 

med artister från Stockholms melodifestival (Funkismellot) 

som kommer medverka i Stockholms Kulturfestival, 17 

augusti på Skeppsbroscenen.. 



 

 

 Fh-rådet väntar på svar från Roger Mogert angående rådets 

medverkan på kulturnämndens möten. 

 Gunnar Häger, kommer färdigställa ett ”presetations och 

rekryteringsbrev” för att på sätt underlätta och påskynda 

tillsättningen av de två vakanserna i rådet. 

Eva berättade också att detta ärende på intet sätt är 

bortglömt inom HSO. 

 Frågan om en höstlunch togs upp och platsen föreslogs till 

ABBA museet på Djurgården. 

 De som tackat ja till inbjudan till rådets höstmöten är: 

Kulturstrategiska staben datum 12 sept. Lena Nilsson 

adminstrativ chef och PO Törnqvist 10 oktober. 

Christer mailar en påminnelse till övriga i ledningsgruppen 

som ännu inte givet besked, 

 

 

Balanslista 2017 

Ärende Ansvarig 
Tidsplan/ 

kommentar 

 Gå in på jämför stockholm -

http://www.stockholm.se/jamfor. 

Tillgängligheten presenteras med 

9 olika ikoner per verksamhet. 

Finns det s.k. pictogram till varje 

verksamhet? Info om upplägget. 

Rådet 

 

 

 

 

Sekreteraren 

fortlöpande 

Vilka är tillgänglighetskonsulter 

på Stadsmuseet? 

Sekreteraren 

och Hans 

Öjmyr 

Snarast 

Följa Stadsarkivets bygge i 

Liljeholmen. 

Information om bygget 

Studiebesök i Liljeholmen 

  Rådet 

 Fortlöpande 

 

  

Bjuda in representanter för 

Parkteatern 
Sekreteraren 

Kommer till mötet 

den 7/6 

Hur ska rådet samarbeta med 

Kulturnämnden? 

 Rådet  

 

 

 

 

Kulturstrategiska 

Enheten 

medverkar på 

rådets möte 28/3 

 

Bevaka ombyggnad av 

Medborgarhuset. 

Joel Sand, fh 

rådssekretrare 
15/3 

Framtagande av aktiviteter 

kopplade till målen i programmet 

om delaktighet för VP 2017. 

Rådet 

September och 

oktober 

Förslag till 

aktiviteter 

diskuteras  



 

 

 

 

 

 

 

Gunnar Häger,  ordförande           Gunilla Göran  justerare 

  

 

 

                

Christer Nygren, sekreterare 


